
 

Vragenhalfuur raadsvergadering 26 maart 2024 fractie Burgerbelangen Dinkelland 

 

 

 

Onderwerp: WOZ 

 

 

 

Op 24-2-2024 hebben wij vragen gesteld aan het College over de diverse klachten die wij ontvingen 

van inwoners over hun abnormale verhoging van de WOZ-waarden. 18,5% - 20% verhogingen t.o.v. 

vorig jaar zijn geen uitzonderingen. Wij zitten nog steeds op de antwoorden te wachten. (Het waren 

geen art.35 vragen) 

 

1. Wanneer krijgen wij de antwoorden? 

 

2. Onze vraag was hoe dit zich verhoudt met de 2% verhoging die wij als Raad hebben vastgesteld?  

De huizen zijn getaxeerd in het jaar 2022 maar in feite waren de huizenprijzen toen lager dan nu.  

Moet de waarden dan niet lager zijn? 

 

3. Allerlei belastingen en heffingen worden gebaseerd op de WOZ-waarde van de woning.  

In deze tijd dat alles veel duurder wordt, een extra molensteen voor veel inwoners in  

Dinkelland. Bent u dat met ons eens wethouder? 

 

4. 25% van alle uitgebrachte WOZ-waarden voldoen volgens landelijk niveau niet aan de 

werkelijke WOZ-waarden, hoeveel klachten zijn er nu al binnengekomen in Dinkelland?  

En wat gaat u hieraan doen?  

 

5. Er wordt gesproken dat een inrichting van een woning mede bepaalt wat de WOZ-waarden zijn, 

maar hoe komen de gemeente en/of de drie onafhankelijke taxateurs aan deze wijsheid hoe 

de woningen er van binnen uit zien? 


